
Zápis z 11. jednání rady školy při ZŠ, ZUŠ a MŠ Frýdlant 

konaného dne 5. 3. 2024 

Přítomní členové: PhDr. Květa Kutílková, Mgr. Marcela Krýchová, Bc. Hana Roušarová,  
Mgr. Markéta Nováková, DiS., Andrea Kaplanová, David Šárka, DiS., Mgr. Jana       Močárková 

Omluveni: Mgr. Anna Chvojková, Ing. Petr Stodola 

Hosté: Mgr. Bc. Petr Kozlovský, ředitel školy 
             Ing. Dan Ramzer, starosta 

Program: 
1. Vyjádření školské rady k případnému prodloužení funkčního období ředitele školy na 

dalších 6 let 
2. Rozpočet hospodaření školy na rok 2024  
3. Volby do školské rady pro období 29. 6. 2024 - 28. 6. 2027 
4. Různé 

 
 
Předsedkyně školské rady Mgr. Jana Močárková přivítala přítomné členy a hosty, seznámila je 
s programem a organizačními náležitostmi jednání. Předala slovo nejprve panu starostovi          
Ing. Danu Ramzerovi, poté panu řediteli Mgr. Bc. Petru Kozlovskému. 
 

1. Vyjádření školské rady k případnému prodloužení funkčního období ředitele školy na 
dalších 6 let 

                Pan starosta informoval členy školské rady o možnosti vyhlášení konkurzu na vedoucí   
                pracovní místo ředitele školy na období od 1. 8. 2024 do 31. 7. 2030 a požádal je o    
                vyjádření a doporučení předložit na jednání Rady města Frýdlant. 
 
                Školská rada doporučuje Radě Města Frýdlant konkurz na vedoucí místo ředitele     
                školy ZŠ, ZUŠ a MŠ Frýdlant nevyhlašovat a potvrdit stávajícího ředitele školy         
                Mgr. Bc. Petra Kozlovského ve funkci na další funkční období šesti let bez vyhlášení   
                konkurzního řízení. 
                Hlasování o usnesení:         pro 7              proti 0            zdržel se 0 
 

2. Rozpočet hospodaření na rok 2024 
Pan ředitel seznámil členy školské rady s návrhem rozpočtu školy na rok 2024 a podal 
vysvětlení k realizacím s nejvyšší důležitostí uvedeným v příloze návrhu rozpočtu na 
rok 2024. 
- oprava vchodové části budovy ZŠ Husova – terénní a parkové úpravy proběhnou ve 
spolupráci se SŠHL Frýdlant 
- nová multimediální učebna na pracovišti ZŠ Purkyňova – termín dokončení prací 
v polovině září, tak aby se neomezila výuka 
- prostředky na úhradu havárií v budovách ZŠ, ZUŠ a MŠ – navýšení o 500 tis. oproti 
minulému roku 

 



3. Volby do školské rady pro období 29. 6. 2024 – 28. 6. 2027 
Pan ředitel informoval členy školské rady o konci tříletého funkčního období  členů 
školské rady ke dni 28. 6. 2024 s nutností vyhlásit volby nových členů do školské rady  
pro období od 29. 6. 2024 do 28. 6. 2027.  
 

4. Různé 
- zavedení nové formy třídních schůzek tzv. TRIÁD, při kterých se účastní nejen rodič a 
učitel, ale i žák – od dubna 2024 
- dotazníkové šetření Mapa školy – je sada on-line nebo papírových dotazníků, která 
zjišťuje zpětnou vazbu na fungování školy od žáků, učitelů, rodičů a provozních 
zaměstnanců 
- zapojení školy do preventivního programu KIVa, který je zaměřený na prevenci případů 
šikanování ve škole, od září 2024. 
 

 
Další jednání školské rady proběhne v měsíci červen 2024. 
 
 
 
Zapsala: Andrea Kaplanová 
Ověřila: Mgr. Jana Močárková 

Ve  Frýdlantu 5. 3. 2024 
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